

From: IR Department- Raya Holding for Financial Investments
To: Listed Companies Sector -Disclosure Department
Company: Egyptian Stock Exchange
Subject: Appendix Release
Date: 24/9/2026
Number of Pages: 1

من: قطاع علاقات المستثمرين – شركة راية القابضة للاستثمارات المالية
إلى: قطاع الشركات المقيدة وإدارة الإفصاح
الشركة: البورصة المصرية
الموضوع: بيان الحافي
التاريخ: 2026/9/24
العدد الكلي للصفحات بما فيها ورقة الغلاف: 1

تحية طيبة وبعد،

Cairo, Egypt – 24 September 2026 – With reference to the summary of the resolutions of the Company's Board of Directors at its meeting held on 23 September 2026, and to the resolution conditionally approving the subscription by Raya Integration – a fully owned portfolio company of Raya Holding for Financial Investments S.A.E.- in the capital increase of its subsidiary, Raya Data Center. We hereby inform you that Raya Integration holds 60% of Raya Data Center Services.

القاهرة، مصر – 24 سبتمبر 2026 – بالإشارة إلى ملخص قرارات إجتماع مجلس إدارة الشركة المنعقد بتاريخ ٢٠٢٦/٩/٢٣ وبالإشارة إلى القرار الخاص بالموافقة المشروطة على اكتتاب شركة راية للنظم -إحدى شركات راية القابضة للاستثمارات المالية والمملوكة بالكامل لها- في زيادة رأس مال شركتها التابعة شركة راية لخدمات مراكز البيانات، نحيط سيادتكم علما بأن شركة راية لخدمات مراكز البيانات مملوكة لشركة راية للنظم بنسبة 60%.

We further confirm the Company's commitment to comply with Article 44 of the Listing and Delisting Rules of the Egyptian Exchange. We will provide you with a summary of the fair value study of the transaction subject to the acquisition, prepared by an independent financial advisor, in case of completion of the transaction.

كما نؤكد التزام الشركة بأحكام المادة ٤٤ من قواعد القيد والشطب بالبورصة المصرية، و سوف يتم موافاة سيادتكم بملخص دراسة القيمة العادلة المعدة بواسطة مستشار مالي مستقل للصفقة محل الاستحواذ في حال إتمام الصفقة.

Thank You

و تفضلوا بقبول الاحترام والتقدير،

Youssef El Gendy
Investor Relations & Investments Senior Supervisor
Raya Holding for Financial Investments



يوسف الجندي
مدير علاقات المستثمرين والاستثمار
راية القابضة للاستثمارات المالية ش.م.م.

